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1. Pitanje postavljeno Vladi Federacije BiH – Koliko su sredstava Vlada Federacije BiH i 

nadležne institucije FBiH uložili u razvoj putne infrastrukture u mandatnom periodu 

2011. – 2014. godina? Molim da dostavite spisak po godinama i raspored ulaganja po 

kantonima u FBiH, s tačnim nazivom projekta i iznosa od FBiH. 

2. Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH – Šta Vijeće ministara BiH i nadležne 

institucije konkretno rade da pripreme kapacitete i osposobe ljude u institucijama koje će 

učestvovati u procesu pregovaranja i ispunjavanja uslova za pristupanje BiH Evropskoj 

uniji? 

3. Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH: 

1. Koliko je BiH u 2012. godini i 2013. godini koristila sredstava iz međunarodnih i 

fondova EU? 

2. Molim da dostavite spisak i iznose finansiranja projekata iz ovih fondova u BiH. 
 


